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Veteraaniasiain neuvottelukunta  22.09.2020 klo 09:30 - 10:22

Osallistujat

Nimi Tehtävä Lisätiedot
Läsnä Yli-Kotila Margit hoitotyön johtaja, puheenjohtaja, Kallio

Takkunen Timo Alavieskan sotaveteraanit ry
Isokääntä Marja Alavieskan kunta etäyhteydellä
Kangas Esko Nivalan Sotaveteraanit ry
Lahti Heikki Sievin Sotaveteraanit ry
Hannula Jouko Ylivieskan Sotaveteraanit ry
Suikki Maarit sosiaalityöntekijä, Kallio
Turpeinen Marjut palveluohjaaja, sihteeri, Kallio

Poissa Alpua Roope Sotainvalidit Nivalan osasto
Pihlajaniemi Jarmo Nivalan kaupunki
Toivola Antti Sievin kunta
Haapakoski Kaisa Ylivieskan kaupunki
Nevala Juhani Kallio yhtymähallitus
Jussila Tuija palvelujohtaja, Kallio

Laillisuus ja Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
päätösvaltaisuus

Asiat 9 - 15

Pöytäkirjan tarkastus Pöytäkirja lähetetään osallistujille sähköpostilla kommentoitavaksi.
  Pöytäkirja tarkastetaan seuraavassa kokouksessa.

Allekirjoitukset

 Margit Yli-Kotila Marjut Turpeinen
puheenjohtaja  pöytäkirjanpitäjä
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 9 22.09.2020

Kokouksen avaus

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 9

Puheenjohtaja Margit Yli-Kotila avaa kokouksen.

Päätös Puheenjohtaja avasi kokouksen.



Peruspalvelukuntayhtymä Kallio Pöytäkirja 2/2020 4

Veteraaniasiain neuvottelukunta § 10 22.09.2020

Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 10

Kokouspäivämäärä sovittiin edellisessä kokouksessa. Kokouskutsu on
lähetetty 8.9.2020 sähköpostilla jäsenille. Kokouskutsu on lähetetty kaksi
viikkoa ennen kokousta.

Päätös Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
Puheenjohtaja esitti, että muut asiat voidaan käsitellä viimeisenä.
Hyväksyttiin esityslista.
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 11 22.09.2020

Edellisen kokouksen 11.02.2020 pöytäkirjan hyväksyminen

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 11

Edellisen kokouksen pöytäkirja on tarkistettu siten, että se on lähetetty
osallistujille kokouksen jälkeen ja osallistujilla on ollut mahdollisuus
kommentoida sitä. Kommentteja siihen ei ole tullut. Käydään läpi edellisen
kokouksen pöytäkirja (11.02.2020) ja hyväksytään se.

Päätös Edellisen kokouksen pöytäkirjaan ei ollut tullut huomautettavaa. Käytiin
edellisen kokouksen pöytäkirja läpi ja hyväksyttiin se.
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 12 22.09.2020

Määrärahojen käyttäminen

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 12

Määrärahojen käyttäminen vuonna 2020 veteraanien kotiin vietävien
avopalveluiden ja kuntoutuspalveluiden osalta (tilanne 31.8.2020
mennessä).

Päätös Kokouksessa käytiin läpi määrärahojen tilannetta veteraanien kotiin
vietävien kuntoutuspalveluiden ja avopalveluiden osalta. Pöytäkirjan
liitteenä on sosiaalityöntekijä Maarit Suikin PowerPoint -esitys
Veteraanipalveluiden määrärahojen tilanne 1.1.-31.8.2020.
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 13 22.09.2020

Pandemiatilanteen vaikutus palveluissa

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 13

Palvelujohtaja ja hoitotyön johtaja kertovat pandemiatilanteen vaikutuksista
palveluissa.

Päätös Sosiaalityöntekijä Maarit Suikki kertoo, että veteraanikäynnit on toteutettu
koti- tai etäkäynteinä riippuen veteraanien ja läheisten toiveista.
Poikkeusaikana veteraaneihin on pidetty puhelimitse yhteyttä ja
lounasseteleitä on muutettu kotiin vietäväksi ateriapalveluksi.
Palveluasumisen puolella veteraanikäyntejä on toteutettu enemmän
ulkoilun avulla.

 Palvelujohtaja Tuija Jussila on välittänyt neuvottelukunnalle tietoa
pandemiatilanteen vaikutuksista hoito- ja hoivapalveluissa. Ikäihmisten
tilapäishoito Kallion alueella on jaettu kolmeen tasoon mahdollista
pandemiatilannetta ajatellen. Yhdessä tilapäishoitoyksikössä olevat
asiakkaat odottavat palveluasumispaikkaa. Toisen yksikön tilapäishoito-
jaksot on tarkoitettu akuuteille hoitojaksoille mm. osastojakson jälkeinen
kuntoutus ja kolmannen Kallion alueen yksikön tilapäishoitojaksot on
varattu säännöllisiä jaksoja tarvitseville. Säännöllisille jaksoille asiakkaat
menevät ja lähtevät samoina aikoina. Jaksojen välissä tilat siivotaan
kunnolla. Päiväkeskukset ovat kiinni vuoden 2020 loppuun asti.

 Hoitotyön johtaja Margit Yli-Kotila kertoo, että pandemiatilanne Kallion
alueella on tällä hetkellä rauhallinen. Lähialueella on tapauksia, jonka
vuoksi tilanteen suhteen ollaan koko ajan varuillaan. Kevään aikana
ihmiset peruivat käyntejään ja sen vuoksi eteen on tullut tilanteita, että
vastaanotolle olisi ollut hyvä tulla aikaisemmin.

 Pandemiatilanteella on ollut vaikutuksia palveluihin. Pandemiatyöhön on
irrotettu paljon työntekijöitä ja pandemiapoliklinikka toimii ainakin vuoden
loppuun asti. Koronanäytteenoton suhteen tilanne on vaihdellut paljon.
Välillä on ollut paljon ruuhkaa ja näytteitä on jouduttu ottamaan myös
ilta-aikaan. Kansantautihoitajia on irrotettu pandemiatyöhön, jonka vuoksi
heidän ajanvaraukset ovat ruuhkautuneet. Muutamia työntekijöitä on
palkattu lähinnä näytteenottoa varten.

 Tällä hetkellä tehdään varautumista talven influenssakauteen ja
mahdolliseen pandemiatilanteeseen. Eniten kuluja on aiheutunut
hankinnoista. Maskeja ja suojavarusteita on hankittu. Talven näytteenottoa
varten on hankittu kaksi konttia, joista toinen menee Nivalaan ja toinen
Ylivieskaan.
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 14 22.09.2020

Muut asiat

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 14

Käsitellään muut jäsenten esille ottamat asiat.

Päätös Lounastapaamista oli suunniteltu Ohtakariin elokuussa, mutta se peruuntui
korona tilanteesta johtuen. Kokouksessa päätettiin asiaa pohdittavan
uudelleen helmikuun kokouksessa.

 Pohjois-Pohjanmaan sotaveteraanipiiri lähestynyt jäsenyhdistyksiä
veteraanien puolisoiden ja leskien lukumäärään kartoittamiseksi.
Keski-Pohjanmaan sotaveteraanipiiri ei ole lähestynyt toistaiseksi
jäsenyhdistyksiä samalla asialla. Sievin yhdistyksen puheenjohtaja Heikki
Lahti selvittelee, onko samanlainen pyyntö tulossa myös alueemme
jäsenyhdistyksille.
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Veteraaniasiain neuvottelukunta § 15 22.09.2020

Seuraava kokous ja kokouksen päättäminen

Veteraaniasiain neuvottelukunta 22.09.2020 § 15

Sovitaan seuraava kokous ja päätetään kokous.

Päätös Sovittiin seuraava kokous pidettäväksi tiistaina 16.2.2021 klo 9:30.

 Kokous päätettiin klo 10:22


